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Den 31 december 2018 hade LBK 47 medlemmar. Under året har två personer ansökt och 
antagits som medlemmar. En medlem har under året avsagt sig medlemskapet. Den 31 december 
2019 hade LBK 48 medlemmar. 

Årsmöte hölls tisdagen den 26 mars 2019 på restaurang Solbrännan med 23 deltagare. Styrelsen 
har sedan årsmötet, förutom löpande underhandskontakter, hållit tre protokollförda 
sammanträden. 

En	arbetsdag	genomfördes	lördagen	den	27	april.	Dagen	bjöd	på	bra	väder	och	lite	vind.	Ett	
sextontal	glada	deltagare	kom	och	hjälptes	åt.	
Sedvanligt	underhåll	av	bryggan	och	akterstolparna	utfördes	samt	grusning	av	parkeringen	
och	ogräsrensning	av	gången.	Blommor	planterades	i	betongringarna	och	allmän	
uppsnyggning	företogs.	
Flaggstången	rätades	upp	och	tio	stycken	nya	vimplar	inköptes	och	stod	för	merparten	av	
kostnaden	för	bryggunderhållet.	Anledningen	till	att	det	köptes	så	många	vimplar	var	att	
priset	per	tre	eller	tio	i	princip	var	det	samma.		
Efter	avslutat	värv	drog	arbetsstyrkan	vidare	hem	till	hamnchefen	och	åt	Janssons	
frestelse.	Tack	Mats!	
	
Lördagen den 24 augusti gick årets familjefest av stapeln. En kräftskiva hölls i uppsatt partytält 
hos Annika och Daniel Holmberg. Stort tack till dem ! 
Det bjöds på välkomstbål, kräftor med tillbehör, kaffe och kaka. Till barnen serverades korv med 
bröd och därefter godis. Traditionsenligt hölls lotteri med många, fina priser.  
Precis som tidigare år var vädret fint o soligt.  
Deltog i årets familjefest gjorde 43 vuxna och 10 barn. Roligt att vi blev så många! 
 
 
Allmän	info	från	Hamnchef:	
Vi	kan	konstatera	att	djupet	runt	bryggan	gradvis	försämras	litet	år	för	år.	
Strandlinjen	består	mest	av	lera.	Tyvärr	trycks	denna	utåt	och	påverkar	djupförhållandena	
negativt	framförallt	vid	lågvatten.	Djupet	varierar	vid	olika	bryggplatser	år	från	år.	
Dessutom	bjöd	2019	på	osedvanligt	mycket	växtlighet	av	alger	och	gräs	som	ringlade	sig	
likt	ormar	i	viken.	Flera	av	oss	fick	nog	rensa	propellrar	och	drev	från	växtlighet	vid	utgång	
från	bryggan.	Tänk	på	att	det	kan	bli	rensningsproblem	om	man	fäller	ned	tidigt	vid	avgång	
eller	upp	sent	vid	angöring.	Dyigt	vatten	i	kylkanaler	är	inte	heller	bra.	Ett	tips	är	att	bara	
ha	propellern	doppad	i	ytan	i	området	innanför		sjösättningsrampen.	Båtklubben	tar	inget	
ansvar	eller	ersätter	skador	på	båt/motor	som	härrör	från	bottennapp.	
	
På efterföljande sidor finns resultat- och balansräkningen för 2019 och styrelsens förslag till 
disposition av årets resultat. 



 

 

 


